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Protokół Nr XV/2017 

z XV Sesji Rady Miejskiej w Lubawce, 
która odbyła się w dniu 28 grudnia 2017 roku  

w Domu Kultury w Lubawce przy ul. Kamiennogórskiej 19 
 
 

Czas trwania sesji w godz. 1200 do godz. 1735. 

Sesja była filmowana przez LUB-SAT Lubawka, TV Kamienna Góra. 

Ad. 1. Otwarcie obrad 
Przewodnicząca Rady Miejskiej w Lubawce Wanda Zabiegło na podstawie 
art. 20 ustawy o samorządzie gminnym otworzyła obrady XV sesji. 
Poinformowała, że w sesji uczestniczy 14 radnych, co wobec ustawowego 
składu Rady wynoszącego  15  radnych  stanowiło  quorum  pozwalające  na  
podejmowanie prawomocnych decyzji.  Radny nieobecny Marek Szota. 
Następnie  przywitała  Burmistrza Zastępcę Burmistrza, Skarbnika Gminy, 
Radnych  Powiatowych,  Kierowników  referatów  Urzędu Miasta  oraz 
jednostek  organizacyjnych. Przywitała również przedstawicieli mediów, prasy, 
a także gospodarzy sesji radnych. Lista obecności  radnych  stanowi  załącznik 
 nr 1, lista obecności zaproszonych gości załącznik nr 2, a lista obecności 
sołtysów stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.  

Ad. 2. Wnioski w sprawie zmian w porządku obrad 
Przewodnicząca Rady W. Zabiegło stwierdziła, że radni otrzymali porządek 
obrad. Zapytała czy radni zgłaszają jakieś wnioski. Uwag i wniosków nie 
zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady W. Zabiegło wnioskowała o wprowadzenie do 
porządku obrad projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XIV/314/17 
Rady Miejskiej w Lubawce w sprawie określenia wzorów informacji i deklaracji 
na podatek od nieruchomości, na podatek rolny i na podatek leśny. 
Na wniosek Przewodniczącej Rady W. Zabiegło Rada Miejska w obecności 
14 radnych 14 głosami „za” przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach, 
„wstrzymujących” jednogłośnie przyjęła porządek obrad ze zmianami. 

Zatwierdzony porządek obrad sesji: 
1. Otwarcie sesji. 
2. Wnioski w sprawie zmian w porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z XIV sesji. 
4. Interpelacje i zapytania radnych. 
5. Informacja Burmistrza o pracy między sesjami. 
6. Informacja Komisji Rewizyjnej o pracy między sesjami. 
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7. Sprawozdanie Przewodniczącej Rady Miejskiej oraz przewodniczących 
Komisji stałych z pracy za  2017 rok.  

8. Dyskusje nad projektami uchwał oraz przyjęcie uchwał w sprawie : 
a) wykazu wydatków niewygasających z upływem roku 2017, 
b) ustalenia stawki dotacji przedmiotowej do kosztów eksploatacji lokali 

mieszkalnych, 
c) ustalenia stawki dotacji przedmiotowej na realizację zadań z zakresu 

zieleni gminnej, 
d) wieloletniej prognozy finansowej Gminy Lubawka, 
e) uchwały budżetowej Gminy Lubawka na rok 2018  

 odczytanie projektu uchwały budżetowej, 
 odczytanie opinii Komisji Rady Miejskiej, 
 odczytanie opinii Regionalnej Izby obrachunkowej, 
 dyskusja, 
 głosowanie nad projektem uchwały budżetowej gminy Lubawka na 

rok 2018. 
f) zmiany uchwały Rady Miejskiej w Lubawce z dnia 30 listopada 2017 

roku  Nr XIV/299/2017 w sprawie stwierdzenia przekształcenia 
dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej im. Żołnierzy Sybiru 
wchodzącej w skład Zespołu Szkół Publicznych im. Żołnierzy Sybiru 
w Lubawce w ośmioletnią Szkołę Podstawową im. Żołnierzy Sybiru, 

g) zmiany uchwały Rady Miejskiej w Lubawce z dnia 30 listopada 2017 
roku  Nr XIV/300/2017 w sprawie stwierdzenia przekształcenia 
dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej im. Tkaczy 
Chełmskich wchodzącej w skład Zespołu Szkół Publicznych im. Tkaczy 
Chełmskich w Chełmsku Śląskim w ośmioletnią Szkołę Podstawową im. 
Tkaczy Chełmskich, 

h) zmiany uchwały Rady Miejskiej w Lubawce z dnia 30 listopada 2017 
roku  Nr XIV/301/2017 w sprawie stwierdzenia przekształcenia 
dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej w Miszkowicach  w 
ośmioletnią Szkołę Podstawową ,  

i) wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego zawarcia 
umowy dzierżawy nieruchomości na okres 5 lat, 

j) wyrażenia zgody na dokonanie zamiany nieruchomości, 
k) zmiany uchwały Nr I/127/16 Rady Miejskiej w Lubawce z dnia 28 

stycznia 2016 roku w sprawie uchwalenia regulaminu targowisk 
położonych na terenie gminy Lubawka, 

l) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy na czas 
oznaczony do 3 lat, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość. 

m) uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2018 
rok, 
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n) utworzenia jednostki budżetowej pod nazwą Dzienny Dom Pobytu 
„Senior+” w Lubawce oraz nadania jej statutu, 

o) połączenia Dziennego Domu Pobytu „Senior+” w Lubawce z Miejsko-
Gminnym Ośrodkiem Pomocy Społecznej w Lubawce, 

p) zmiany uchwały nr I/232/17 Rady Miejskiej w Lubawce z dnia 26 
stycznia uchwała w sprawie nadania statutu Miejsko-Gminnemu 
Ośrodkowi Pomocy Społecznej w Lubawce, 

r)  określenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt 
w Dziennym Domu Pobytu  „Senior+” w Lubawce, działającemu 
w ramach Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Lubawce. 

s) zmieniająca Uchwałę Nr XIV/314/17 Rady Miejskiej w Lubawce w sprawie 
określenia wzorów informacji i deklaracji na podatek od nieruchomości, 
na podatek rolny i na podatek leśny. 

10.Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
11.Sprawy różne, wolne wnioski i informacje. 
12.Zamknięcie obrad XIV sesji.   

 

Ad.3. Przyjęcie protokołu z XIV sesji 
Przewodnicząca Rady W. Zabiegło poinformowała, że protokół z XIV sesji 
wyłożony był w biurze Rady. Dodała, że każdy radny, przed sesją ma możliwość 
zapoznania się z protokołem i do protokołu wnieść swoje uwagi i zarządziła 
głosowanie w sprawie przyjęcia protokołu.  
Na wniosek Przewodniczącej Rady W. Zabiegło Rada Miejska w obecności 
14 radnych 14 głosami „za” przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach, 
„wstrzymujących” głosująca jawnie przez podniesienie ręki jednogłośnie 
przyjęła protokół z XIV sesji. 

 

Ad.4. Interpelacje i zapytania radnych 
Przewodnicząca Rady W. Zabiegło stwierdziła, że do biura Rady nie wpłynęła 
żadna interpelacja. Zapytała czy radni zgłaszają jakieś pytania i uwagi. 
Radny Mariusz Głód zapytał czy w roku szkolnym 2018/2019 Gmina utworzy 
klasę sportową. 
Radna Ewa Garbień zgłosiła, że w Chełmsku Śląskim na ulicy Sądeckiej na 
przeciwko Domów Tkaczy Śląskich zapadł się chodnik i poprosiła radnych 
powiatowych o interwencję w tej sprawie. 
Radny Alfred Bagiński powiedział, że Gmina przeznaczyła w budżecie Gminy 
na rok 2018 kwotę 302 000 PLN na zagospodarowanie parku przy ulicy 
Kamiennogórskiej i zapytał dlaczego Burmistrz Miasta E. Kocemba nie planuje 
budowy mieszkań z programu „Mieszkanie – plus”. 
Radna Aldona Ochmańska poinformował, że w Miszkowicach w pobliży ruin 
kościoła nie ma oświetlenia, a dzieci kończą zajęcia o godzinie dwudziestej 
i dzieci nie chcą same wracać ze szkoły tą drogą. Wnioskowała o zamontowanie 
w tym miejscu lamy ulicznej. 
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Ad.5. Informacja Burmistrza o pracy między sesjami 
Burmistrz Miasta Ewa Kocemba przedstawiła informację o wydarzeniach, 
spotkaniach i wyjazdach w okresie między sesjami i poinformowała, że: 
1 grudnia - spotkanie w sprawie budowy hotelu w Lubawce, 
2 grudnia - w Jarkowicach podsumowanie realizacji projektu i premiera ulotki 
reklamowej dotyczącej Jarkowic oraz wykład przewodnika sudeckiego. Ulotka 
promuje również Gminę Lubawka i okolice.  
5 grudnia - Mikołajki w Przedszkolu w Lubawce przy ulicy Dworcowej 
i Szymrychowskiej. 
6 grudnia – Rada Sportu tematem spotkania było opiniowanie strategii rozwoju 
Gminy Lubawka na lata 2017-2020. 
9 grudnia - III Jarmark Bożonarodzeniowy na Rynku w Lubawce, 
10 grudnia - 29 wystawa Okręgowa PZCHP w Gościńcu na Bukówką. 
12 grudnia: 

 podpisanie umowy na dofinansowanie zagospodarowania terenu nad 
zalewem w Bukówce. Następnie Burmistrz Miasta E. Kocemba 
przedstawiła prezentację na temat zagospodarowania zalewu w Bukówce,  

 spotkanie z Prezesem Kopalni Okrzeszyn Piotrem Dudą w sprawie 
uruchomienia Kopalni w Okrzeszynie. 

13 grudnia: 
 Wiceburmistrz Bożena Kończak wraz z grupą inicjatywną seniorów 

uczestniczyła w spotkaniu w Czarnym Borze na konferencji 
podsumowującej projekt „Wsparcie inicjatyw lokalnych i Rad Seniorów 
w regionie kamiennogórskim. 

 spotkanie z autorem książki pt. "Świat na pograniczu. Dzieje Lubawki 
i okolic od 1810 r.", 

15 grudnia - wigilia w Miejsko-Gminnym Ośrodku Pomocy Społecznej 
w Lubawce, w której uczestniczyła również Przewodnicząca Rady W. Zabiegło. 
16 grudnia: 

 spotkanie z autorem monografii Chełmska Śląskiego. Książka została 
wydana ze środków Stowarzyszenia Tkaczy Śląskich oraz z nagrody, którą  
otrzymało Chełmsko Śląskie z Programu Odnowy Wsi Dolnośląskiej 
„Najpiękniejsza Wieś województwa Dolnośląskiego”. Burmistrz Miasta 
E. Kocemba podziękowała Wiceburmistrz Bożenie Kończak za  
upowszechnianie programu Odnowy Wsi Dolnośląskiej oraz za wyjazdy 
studyjne. Następnie podziękowała Wicemarszałek Województwa 
Dolnośląskiego Iwonie Krawczyk za wspieranie Gminy w działaniach na 
terenach wiejskich oraz Pani Teresie Sobala i sołtysowi Chełmska 
Śląskiego za duży wkład pracy przy opracowaniu  monografii. 

 wigilia Uniwersytetu III Wieku. 
18 grudnia - spotkanie z przedstawicielami TURONU w sprawie przedłużenia 
umowy na konserwację oświetlenia na terenach wiejskich. Od przyszłego roku 
Turon będzie reagował na zgłoszenia w terminie trzech dni. 
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Burmistrz Miasta E. Kocemba poinformowała, że Gmina uzyskała zgodę na 
zamianę gruntów gminnych i w miesiącu lutym zostanie podpisany akt 
notarialny i Gmina Lubawka będzie właścicielem całego stoku narciarskiego. 
20 grudnia - spotkanie wigilijne w Ratuszu, w którym m.in. uczestniczyli 
pracownicy Urzędu Miasta, emeryci, kierownicy Jednostek Organizacyjnych 
Urzędu Miasta i członkowie Komisji Rewizyjnej. 
20 i 21 grudnia - spotkania opłatkowe w przedszkolu w ZSP w Chełmsku 
Śląskim, z Harcerzami Górski Potok w Lubawce, w Szkole w Miszkowicach, 
w Szkole Podstawowej przy ulicy Bocznej, w ZSP w Lubawce oraz w Świetlicy 
Środowiskowej „Promyczek”.    
27 grudnia - podpisanie umów oraz porozumień: 

 w Wałbrzychu podpisanie deklaracji sygnatariuszy Aglomeracji 
Wałbrzyskiej w sprawie aktualizacji Strategii Rozwoju Aglomeracji 
Wałbrzyskiej z perspektywą do 2030 roku, 

 we Wrocławiu w Urzędzie Wojewódzkim  podpisanie umowy na 
wyposażenia gabinetu w sprzęt i aparaturę medyczną  ZSP w Lubawce, 

 w Urzędzie Marszałkowskim podpisanie umowy na projekt, który 
w imieniu Gminy realizuje fundacja z Wałbrzycha. Projekt dotyczy 
równego dostępu do jakości edukacji podstawowej, gimnazjalnej i ponad 
gimnazjalnej. Kwota dofinansowania wynosi 1 244 000 PLN, a koszt 
własny Gminy wyniesie 70 000 PLN.  

Następnie Burmistrz Miasta E. Kocemba przedstawiła: 
1. Planowane zadania, które zamierza wpisać do aktualizacji Strategii Rozwoju 

Aglomeracji Wałbrzyskiej: 
 przebudowa i budowa dróg gminnych, 
 budowa infrastruktury wodnej i kanalizacyjnej, 
 modernizacja Szkoły Podstawowej w Miszkowicach, 
 zagospodarowanie terenu wokół ZSP w Lubawce i Chełmsku Śląskim, 
 drugi etap projektu „Łączy nas Bóbr”, 
 zakup samochodów secjalistyczno - gaśniczych wraz z wyposażeniem dla 

jednostek OSP z terenu Gminy Lubawka, 
 modernizacja remizy OSP w Lubawce i Chełmsku Śląskim, 
 oznakowanie i promocja atrakcji turystycznych pogranicza polsko – 

czeskiego, 
 rozbudowa istniejącej infrastruktury sportów zimowych na terenie Gminy 

Lubawka, 
 budowa parku wodnego w Lubawce, 
 remont i przebudowa budynku Ratusza, 
 budowa ścieżek rowerowych, 
 przebudowa oświetlenia ulicznego, 
 budowa zatoki autobusowej wraz z otoczeniem, 
 budowa i przebudowa małej architektury turystycznej, 
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 budowa obwodnicy w Lubawce, rewitalizacja obiektów zabytkowych na 
terenie Gminy. 

Burmistrz Miasta E. Kocemba odpowiedziała na pytanie radnego A. 
Bagińskiego i poinformowała, że punktem tej strategii jest również rozwój 
budownictwa komunalnego, co  jest też ważnym elementem Gminy. 
Poinformowała też, że od początku kadencji realizuje zadania, które są zawarte 
w aktualnej Strategii Rozwoju Gminy Lubawka. W latach 2008-2012 Gmina 
Lubawka emitowała monety okolicznościowe. Jeden dzionek przedstawiał zimę 
ze skoczkiem narciarskim, a drugi lato z zalewem w Bukówce. Na budowę 
skoczni Gmina pozyskała 90% środków zewnętrznych. Radni powinni 
informować mieszkańców Gminy, że realizowane zadania są  kontynuacją 
ustaleń i zamierzeń ujętych w obecnej Strategii Gminy Lubawka. Nie wszystkie 
zadania są zrealizowane ponieważ na ich wykonanie Gmina musiałaby wydań 
ponad miliard złotych.  
Poinformowała też, że Regionalna Izba Obrachunkowa sprawdza realność 
i możliwość każdego budżetu samorządowego i od 2014 roku nie 
zakwestionowała ani nie  wniosła uwag do budżetu Gminy Lubawka. Gmina nie 
ma problemów finansowych i realizuje zadania w ramach 34 milionowego 
budżetu, który na koniec roku przekracza 40 milionów dzięki pozyskanym 
środkom zewnętrznym.  

2. Zadania majątkowe na przyszły rok: 
 budowa infrastruktury wodno-kanalizacyjnej na terenie Gminy Lubawka, 
 budowa chodnika z przebudową zatoki autobusowej w Miszkowicach, 
 kontynuacja zadania pn.: :”Przebudowa ulicy Krótkiej Jagielońskiej 

i Wiejskiej”, 
 budowa alejek na cmentarzu w Lubawce, 
 zwiększenie efektywności budynku zabytkowego Ratusza, 
 modernizacja Szkoły Podstawowej w Miszkowicach, 
 kontynuacja budowy pełnowymiarowej sali gimnastycznej przy ZSP 

w Lubawce, 
 zagospodarowanie terenu wokół  ZSP w Lubawce, 
 kontynuacja poprawy warunków edukacji w szkołach, 
 zagospodarowanie terenu nad zalewem w Bukówce, 
 zagospodarowanie terenów zielonych m.im parku Watra w Lubawce. 

Poinformowała radnego A. Bagińskiego, że środki zaplanowane na 
zagospodarowanie parku nie można przeznaczyć na cele mieszkalne, 
ponieważ środki zostały pozyskane ze Stowarzyszenia Kwiat Lnu 
i zgodnie z wnioskiem należy je przeznaczyć na zagospodarowanie 
terenów zielonych. 

 budowa świetlicy wiejskiej w Opawie - w 2018 roku wykonanie projektu 
i uzyskanie pozwoleń na budowę, 

 otwarcie Domu Senior plus w Bukówce w połowie stycznia 2018 roku, 
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 renowacja rzeźby Nepomucena i fontanny w Chełmsku Śląskim – nowe 
zadanie.  

 modernizacja kompleksu skoczni, 
 budowa ujęcia wody do celów naśnieżania stoku narciarskiego wraz ze 

zbiornikiem do celów przeciwpożarowych, 
Radny A. Ptaszkowski powiedział, że to nie była informacja Burmistrza 
o pracy między sesjami, ponieważ z przedstawionej informacji wynika, że Pani 
Burmistrz nie napracowała  się w tym miesiącu. Kilka razy uczestniczyła tylko 
w  spotkaniach  opłatkowych,  a pozostałe informacje to była kampania 
przedwyborcza. Powiedział też, że na wjeździe do Lubawki są ruiny byłego 
zakłady Watra, z drugiej strony ruiny byłego dworca PKP, ruina budynku przy 
ulicy Wodnej, piękny rynek w Lubawce i w Chełmsku Śląskim,  brak wody oraz 
kanalizacji w Chełmsku Śląskim na ulicy Sądeckiej. 
Burmistrz Miasta E. Kocemba odpowiedziała, że wymienione zadania są do 
zrealizowania i  zapytała czy za te zadania odpowiada obecny Burmistrz. Były 
dworzec PKP został sprzedany w 2008 roku, wodociąg i kanalizacja 
w Chełmsku Śląskim to jest perspektywa finansowania przed Unijna tj. przed 
2004 rokiem. W obecnej chwili będą środki tylko na kanalizację, a ruiny po 
byłym zakładzie Watra nie są własnością Gminy tylko terenem prywatnym 
i zgodnie z prawem własności Gmina nie może ingerować. Natomiast w sprawie 
rozbiórki budynku przy ulicy Wodnej w Lubawce występowała trzy razy do 
Instytutu Pamięci Narodowej o wykreślenie budynku z rejestru zabytków. 
Poinformowała, że do rozbiórki przedmiotowego budynku niezbędna jest zgoda 
ministra na wykreślenie obiektu z rejestru. Trzykrotna interwencja w tej sprawie 
nie powidła się i budynek nadal jest w rejestrze zabytków i dlatego Gmina nie 
ma możliwości wykonania rozbiórki, a zarzuty  A. Ptaszkowskiego nie powinny 
być skierowane do Burmistrza E. Kocemba. 
Radny A. Ptaszkowski powiedział, że Burmistrz Miasta E. Kocemba używała  
określenia ciągłość władzy i mówiła, iż zadania poprzedniej władzy  należy  
kontynuować, a niektóre można zmienić. Ponadto rozbudowa szkoły 
w Lubawce i Chełmsku Śląskim oraz budowa kanalizacji w Chełmsku Śląskim 
przy ulicy Podhalańskiej była już zgłoszona w Aglomeracji Wałbrzyskiej przez 
poprzednią władzę i to jest ciągłość projektu. Jest wiele zadań, które  były 
załatwiane przez poprzednią władzę np. stok narciarski (zamiana gruntów 
z Nadleśnictwem) czy temat zalewu w Bukówce. Były też podejmowane 
uchwały w sprawie zamiany gruntów z Nadleśnictwem m.in. w Błażejowie, 
Okrzeszynie i Uniemyślu.  
Burmistrz Miasta E. Kocemba powiedziała, że nigdy nikomu nie odbierała 
praw dotychczasowych i zawsze mówi o kontynuacji ale efekt końcowy 
i wydarcie gruntów z Lasów Państwowych jest zasługą Burmistrza Miasta E. 
Kocemba i  Kierownika Referatu ROŚiMRW Jowity Martyńskiej i w tej sprawie 
nikt inny nie pomagał. Przed uzyskaniem zgody na zamianę gruntów Lasy 
Państwowe zaproponowały Gminie dzierżawę gruntów na stoku narciarskim. 
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Powiedziała też, że nikomu nie odbiera tego co było wykonane wcześniej  i nie 
może odpowiadać za coś co nie zostało wykonane. Może powiedzieć, że robi 
wszystko aby  kończyć zadania wpisane do Strategii. Cały czas powtarza, że nic 
innego nie wymyśliła tylko opiera się na Strategii Rozwoju Gminy Lubawka, 
która została zatwierdzona w 2001 roku. Natomiast realizacji i zakończenia 
zadań nie pozwoli odebrać sobie ani pracownikom Urzędu. 
Radny A. Ptaszkowski powiedział, że Burmistrza Miasta E. Kocemba mówiła, 
iż nie wszystkie sprawy można załatwić od razu, ponieważ są sprawy, które 
załatwia są latami. Może wystąpić taka sytuacja, że sprawy rozpoczęte przez 
Burmistrz Miasta E. Kocemba będzie musiał jeszcze kontynuować następca. 
Burmistrz Miasta E. Kocemba odpowiedziała, że gdyby nie podjęła decyzji 
o przeprojektowaniu przebudowy szkoły w Lubawce i nie dostosowaniu 
budynku dla potrzeb osób niepełnosprawnych na wszystkich kondygnacjach 
Gmina nie otrzymała by dotacji wysokości 5 milionów złotych na zakończenie 
budowy. 
Radny Piotr Wiktorowski powiedział, że nie zgadza się z wypowiedzią 
Burmistrza Miasta E. Kocemba dotyczącą wydarcia gruntów z Lasów 
Państwowych, ponieważ umowa zawarta na dzierżawę gruntów na stoku 
narciarskim była zawarta na okres dwudziestu lat i obowiązywała do 2014 roku. 
Poprzednia władza również kilkakrotnie podejmowała działania zmierzające do 
uregulowania własności przedmiotowych gruntów poprzez zamianę jednakże 
sprawy nie udało się załatwić. Obecnie to Lasy Państwowe zajęły grunty 
Gminy, które zalesiły m.in. drogi gminne w Błażejowie, Okrzeszynie oraz  
Uniemyślu i to Gmina mogła oskarżyć Nadleśnictwo o samowolnie zajęcie 
gruntów Gminy i dlatego obecnie łatwiej było załatwić sprawę zamiany gruntów 
bowiem Lasy Państwowe nie miały już wyjścia z zaistniałej sytuacji.   
Radny Sławomir Antoniewski powiedział, że radny A. Ptaszkowski od 12 lat 
współrządzi Gminą, a częstotliwość wypowiedzi w ostatnim roku przekroczyła 
wszystkie wystąpienia radnego z poprzednich 10 lat. Powiedział też, że sam 
radny stwierdził, że kiedyś się dużo mówił, a dzisiaj się robi. Dodał, że 
milczenie jest złotem. 
Radny M. Antoniszyn powiedział, że nie zgadza się z wypowiedzią Burmistrza 
Miasta E. Kocemba dotyczącą kończących się środków zewnętrznych na 
budowę wodociągów i kanalizacji, ponieważ budowa sieci wod-kan nadal jest 
finansowana. Bolków w bieżącym roku na budowę sieci wydał 17 milionów 
złotych. 
Burmistrz Miasta E. Kocemba odpowiedziała, że Bolków nie należy do 
Aglomeracji Wałbrzyskiej i korzysta ze środków RPO. Gmina Lubawka nie 
może korzystać z tych środków, ponieważ należy do Aglomeracji Wałbrzyskiej 
i tam wpisane są zadania Gminy. Ujęta jest również kanalizacja, która będzie 
realizowana. Prawdopodobnie projekt zostanie rozpisany w 2018 roku. 
Planowana jest również kanalizacja na ulicy Podhalańskiej  i Sądeckiej 
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w Chełmsku Śląskim. Ponadto budżet nie jest z gumy i wydawanie środków 
musi być zbilansowane z przychodami  
Radny M. Antoniszyn powiedział, że Gmina ma zablokowaną drogę do 
składania wniosków do Urzędu Marszałkowskiego na dofinansowanie budowy 
kanalizacji. 
Burmistrz Miasta E. Kocemba odpowiedziała, że Aglomeracja Wałbrzyska 
Korzysta ze środków Unijnych. Gmina przystępując do Aglomeracji 
Wałbrzyskiej w 2012 roku zdecydowała, że będzie aplikować tylko o środki, 
przypisane Aglomeracji Wałbrzyskiej. Pełne wykonanie tych zapisów musi być 
wykonane. Aglomeracja Wałbrzyska na infrastrukturę kanalizacyjną i częściowo 
wodną na przewidziane projekty do rozpisania w 2018 roku. Dlatego Gmina nie 
może  aplikować o środków z RPO bo to nie są środki dostępne dla gmin 
zgromadzonych w Aglomeracji Wałbrzyskiej. 
Radny A. Ptaszkowski powiedział radnemu S. Antoniewskiemu, że jest 
wiernym swoim wyborcą i nie zmienia opcji dla uzyskania własnych korzyści. 
Przerwa w obradach od godziny 1450 do godziny 1500.       
O godzinie 1500 obrady opuścił radny A. Bagiński. 
 

Ad.6. Informacja Komisji Rewizyjnej o pracy między sesjami 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Jan Włodarczyk przedstawił informację 
na temat pracy  Komisji między sesjami. Poinformował, że w miesiącu grudniu 
2017 roku Komisja obradowała dwukrotnie: 
8 grudnia Komisja przeprowadziła kontrolę w Zespole Szkół Publicznych 
w Lubawce tematem kontroli był stan elewacji na budynku ZSP w Lubawce. Po 
przeprowadzonej wizji na miejscu Komisja stwierdziła, że na elewacji budynku 
szkoły występują odpryski farby oraz widoczne są pęknięcia wzdłużne struktury 
tynku. Na wniosek Komisji Rewizyjnej w dniu 18 grudnia 2017 roku odbyło się 
spotkanie z Inspektorami nadzoru Panem Alfredem Michno i Panem Adamem 
Makaś. Po wysłuchaniu opinii Inspektorów Komisja wnioskuje o wykonanie 
ekspertyzy, która określi aktualny stan elewacji, przyczyny wystąpienia wad 
i określi sposób ich naprawy. 
20 grudnia Komisja przeprowadziła kontrolę w Urzędzie Miasta w Lubawce 
temat kontroli było przygotowanie do zimowego utrzymania dróg w Gminie 
Lubawka-zaplanowane i związane z tym wydatki. Komisja po zapoznaniu się 
z przedłożoną informacją przez Inspektora Urzędu Miasta Lubawka Pana 
Stanisława Wójcik nie wnosi uwag do prowadzonych i wykonanych działań 
z zakresu zimowego utrzymania dróg w Gminie Lubawka. Jednakże Komisja 
wnioskuje aby w następnym sezonie zimowym - w Rejonie IV dokonać zapisu 
w umowie, że w przypadku braku konieczności zimowego utrzymania dróg  
w mieście Lubawka, wykonawca będzie zobowiązany do letniego utrzymania 
dróg i chodników. 
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Ad.7. Sprawozdanie Przewodniczącej Rady Miejskiej oraz przewodniczących 
Komisji stałych z pracy za  2017 rok  

Przewodnicząca Rady W. Zabiegło przedstawiła roczne sprawozdanie z pracy 
Rady Miejskiej za rok 2017 (załącznik nr 4 do niniejszego protokołu). 
Przewodniczący  Komisji  Rewizyjnej  Jan  Włodarczyk  przedstawił  roczne 
sprawozdanie z pracy Komisji Rewizyjnej za rok 2017 (załącznik nr 5 do 
niniejszego protokołu). 
Przewodniczący Komisji Rozwoju i Budżetu Krzysztof Jawor odczytał 
roczne sprawozdanie z pracy Komisji Rozwoju i Budżetu  za rok 2017 
(załącznik nr 6 do niniejszego protokołu). 
Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych i Rolnictwa Sławomir 
Antoniewski odczytał roczne sprawozdanie z pracy Komisji Spraw 
Społecznych i Rolnictwa za rok 2017 (załącznik nr 7 do niniejszego protokołu). 
 

Ad.8. Dyskusje nad projektami uchwał oraz przyjęcie uchwał w sprawie : 
1)  wykazu wydatków nie wygasających z upływem roku 2017. 

Skarbnik Gminy Monika Stanek-Gamoń odczytała treść projektu uchwały 
(załącznik nr 8 do niniejszego protokołu). 
Wiceprzewodnicząca Rady E. Garbień zapytała, czy są uwagi i pytania. Pytań 
i uwag nie zgłoszono. Zarządziła głosowanie. 
Na wniosek Wiceprzewodniczącej Rady E. Garbień, Rada Miejska 
w głosowaniu jawnym w obecności 13 radnych 13 głosami „za” przy 0 głosach  
przeciwnych” oraz 0 głosach  „wstrzymujących” jednogłośnie podjęła uchwałę 
Nr XV/317/17 w sprawie wykazu wydatków nie wygasających z upływem roku 
2017. 

2)  ustalenia stawki dotacji przedmiotowej do kosztów   eksploatacji lokali 
mieszkalnych. 

Skarbnik Gminy Monika Stanek-Gamoń odczytała treść projektu uchwały 
(załącznik nr 9 do niniejszego protokołu). 
Wiceprzewodnicząca E. Garbień zapytała, czy są uwagi i pytania. Pytań 
i uwag nie zgłoszono. Zarządziła głosowanie. 
Na wniosek Wiceprzewodniczącej Rady E. Garbień, Rada Miejska 
w głosowaniu jawnym w obecności 13 radnych 13  głosami „za” przy  0 głosach
przeciwnych” oraz 0 głosach „wstrzymującym” - jednogłośnie podjęła uchwałę 
Nr XV/318/17 w sprawie ustalenia stawki dotacji przedmiotowej do kosztów 
eksploatacji lokali mieszkalnych. 

3)  ustalenia dotacji przedmiotowej na realizację zadań z zakresu zieleni 
gminnej. 

Skarbnik Gminy Monika Stanek-Gamoń odczytała treść projektu uchwały 
(załącznik nr 10 do niniejszego protokołu). 
Wiceprzewodnicząca Rady E. Garbień zapytała, czy są uwagi i pytania. Pytań 
i uwag nie zgłoszono. Zarządziła głosowanie. 
Na wniosek Wiceprzewodniczącej Rady E. Garbień, Rada Miejska 
w głosowaniu jawnym w obecności 13  radnych 13  głosami „za” przy 0 głosach
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  przeciwnych” oraz 0 głosach „wstrzymujących”- jednogłośnie podjęła uchwałę 
Nr XV/319/17 w sprawie ustalenia dotacji przedmiotowej na realizację zadań 
z zakresu zieleni gminnej. 

4)  wieloletniej prognozy finansowej Gminy Lubawka 
Skarbnik Gminy Monika Stanek-Gamoń odczytała treść projektu uchwały 
(załącznik nr 11 do niniejszego protokołu). 
Wiceprzewodnicząca Rady E. Garbień zapytała, czy są uwagi i pytania.  
Pytań i uwag nie zgłoszono. Zarządziła głosowanie. 
Na wniosek Wiceprzewodniczącej Rady E. Garbień, Rada Miejska 
w głosowaniu  jawnym w obecności 13  radnych  9  głosami „za” przy 4 głosach
 przeciwnych” oraz 0 głosach „wstrzymujących” podjęła uchwałę Nr XV/320/17 
w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Gminy Lubawka. 

5)  uchwały budżetowej gminy Lubawka na rok 2018. 
Skarbnik Gminy Monika Stanek-Gamoń odczytała treść projektu uchwały 
(załącznik nr 12 do niniejszego protokołu). 
Radny P. Wiktorowski powiedział, że jest przeciwny podjęciu uchwały 
budżetowej na rok 2018, ponieważ nie może się zgodzić z tym, iż na remont 
trzech dróg Gmina zaplanowała 1 500 000 PLN, a na remont małych dróg 
w Chełmsku Śląskim takich jak: łącznik, ulica Matejki, ulica Polna oraz 
Lubawska nie zabezpieczyła żadnych środków.   
Radny M. Antoniszyn powiedział, że też będzie głosował przeciw 
przedstawionemu budżetowi, ponieważ w budżecie zbyt mało zabezpieczono 
środków na budowę sieci wodno – kanalizacyjnej. 
Burmistrz Miasta E. Kocemba odpowiedziała, że nigdy w budżecie Gminy 
przy remontach dróg nie były wymieniane drogi, które będą remontowane.  
Ponadto ulica Starorynkowa w Chełmsku Śląskim, która została 
wyremontowana w roku 2017 również nie była ujęta w budżecie na 2017 rok.   
Powiedziała też, że podczas obrad Komisji przekazała radnym  informację, że 
nadwyżka budżetowa będzie przeznaczona na oświetlenie i kanalizację. 
Wiceprzewodnicząca Rady E. Garbień zapytała, czy są uwagi i pytania. 
Pytań i uwag nie zgłoszono. Zarządziła głosowanie. 
Na wniosek Wiceprzewodniczącej Rady E. Garbień, Rada Miejska 
w głosowaniu jawnym w obecności 13  radnych 9 głosami „za” przy  4  głosach,
przeciwnych”oraz 0 głosach „wstrzymujących”- podjęła uchwałę Nr XV/321/17 
w sprawie uchwały budżetowej gminy Lubawka na rok 2018. 

6)  zmiany uchwały Rady Miejskiej w Lubawce z dnia 30 listopada 2017 
roku  Nr XIV/299/17  w sprawie stwierdzenia przekształcenia 
dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej im. Żołnierzy Sybiru 
wchodzącej w skład Zespołu Szkół Publicznych im. Żołnierzy Sybiru 
w Lubawce w ośmioletnią Szkołę Podstawową im. Żołnierzy Sybiru. 

Burmistrza Miasta E. Kocemba odczytała treść projektu uchwały 
(załącznik nr 13 do niniejszego protokołu). 
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Wiceprzewodnicząca Rady E. Garbień  zapytała, czy są uwagi i pytania. 
Pytań i uwag nie zgłoszono. Zarządziła głosowanie. 
Na wniosek Wiceprzewodniczącej Rady E. Garbień, Rada Miejska 
w głosowaniu jawnym w obecności 13 radnych 13 głosami „za” przy 0 głosach  
przeciwnych” oraz 0 głosach  „wstrzymujących”- jednogłośnie podjęła uchwałę 
Nr XV/322/17 w sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej w Lubawce z dnia 30 
listopada 2017 roku  Nr XIV/299/17 w sprawie stwierdzenia przekształcenia 
dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej im. Żołnierzy Sybiru 
wchodzącej w skład Zespołu Szkół Publicznych im. Żołnierzy Sybiru 
w Lubawce w ośmioletnią Szkołę Podstawową im. Żołnierzy Sybiru. 

7)  zmiany uchwały Rady Miejskiej w Lubawce z dnia 30 listopada 2017 
roku Nr XIV/300/17 w sprawie stwierdzenia przekształcenia 
dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej im. Tkaczy 
Chełmskich wchodzącej w skład Zespołu Szkół Publicznych im. Tkaczy 
Chełmskich w Chełmsku Śląskim w ośmioletnią Szkołę Podstawową im. 
Tkaczy Chełmskich. 

Burmistrza Miasta E. Kocemba odczytała treść projektu uchwały 
(załącznik nr 14 do niniejszego protokołu). 
Wiceprzewodnicząca Rady E. Garbień zapytała, czy są uwagi i pytania.  
Pytań i uwag nie zgłoszono. Zarządziła głosowanie. 
Na wniosek Wiceprzewodniczącej Rady E. Garbień,  Rada Miejska 
w głosowaniu jawnym w obecności 13 radnych 13 głosami „za” przy  0 głosach 
 przeciwnych” oraz 0 głosach „wstrzymujących”  jednogłośnie podjęła  uchwałę
 Nr XV/305/17 w sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej w Lubawce z dnia 
30 listopada 2017 roku  Nr XIV/300/17 w sprawie stwierdzenia przekształcenia 
dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej im. Tkaczy Chełmskich 
wchodzącej w skład Zespołu Szkół Publicznych im. Tkaczy Chełmskich 
w Chełmsku Śląskim w ośmioletnią Szkołę Podstawową im. Tkaczy 
Chełmskich. 

8) zmiany uchwały Rady Miejskiej w Lubawce z dnia 30 listopada 2017 roku 
Nr XV/324/17 w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej 
sześcioletniej Szkoły Podstawowej  w   Miszkowicach  w ośmioletnią 
Szkołę Podstawową. 

O godzinie 1600 obrady opuścił radny S. Antoniewski. 
Burmistrza Miasta E. Kocemba odczytała treść projektu uchwały 
(załącznik nr 15 do niniejszego protokołu). 
Wiceprzewodnicząca Rady E. Garbień zapytała, czy są uwagi i pytania.  
Pytań i uwag nie zgłoszono. Zarządziła głosowanie. 
Na wniosek Wiceprzewodniczącej Rady E. Garbień, Rada Miejska 
w głosowaniu jawnym w obecności 12 radnych 12 głosami „za” przy 0 głosach  
przeciwnych” oraz 0 głosach  „wstrzymujących” - jednogłośnie podjęła uchwałę 
Nr XV/324/17 w sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej w Lubawce z dnia 30 
listopada 2017 roku  Nr XIV/301/17 w sprawie stwierdzenia przekształcenia 
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dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej w  Miszkowicach  
w ośmioletnią Szkołę Podstawową. 

9)  wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego zawarcia 
umowy dzierżawy nieruchomości na okres 5 lat. 

Kierownik Referatu Rolnictwa, OŚ,M,G i R.W. J. Martyńska odczytała 
treść projektu uchwały (załącznik nr 16 do niniejszego protokołu). 
Wiceprzewodnicząca Rady E. Garbień  zapytała, czy są uwagi i pytania. 
Pytań i uwag nie zgłoszono. Zarządziła głosowanie. 
Na wniosek Wiceprzewodniczącej Rady E. Garbień, Rada Miejska 
w głosowaniu jawnym w obecności 12 radnych 12 głosami „za” przy 0 głosach  
przeciwnych” oraz 0 głosach  „wstrzymujących” - jednogłośnie podjęła uchwałę 
Nr XV/325/17 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 
przetargowego zawarcia umowy dzierżawy nieruchomości na okres 5 lat. 

10)  wyrażenia zgody na dokonanie zamiany nieruchomości. 
O godzinie 1610 obrady opuścił radny: A. Ptaszkowski, P. Wiktorowski.  
Kierownik Referatu Rolnictwa, OŚ,M,G i R.W. J. Martyńska odczytała 
treść projektu uchwały (załącznik nr 17 do niniejszego protokołu). 
Wiceprzewodnicząca Rady E. Garbień zapytała, czy są uwagi i pytania.  
Pytań i uwag nie zgłoszono. Zarządziła głosowanie. 
Na wniosek Wiceprzewodniczącej Rady E. Garbień, Rada Miejska 
w głosowaniu jawnym w obecności 10 radnych 10 głosami „za” przy 0 głosach  
przeciwnych” oraz 0 głosach  wstrzymujących” - jednogłośnie podjęła uchwałę 
Nr XV/326/17 w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie zamiany 
nieruchomości. 

11)  zmiany uchwały Nr I/127/16 Rady Miejskiej w Lubawce z dnia 28 
stycznia 2016 roku w sprawie uchwalenia regulaminu targowisk 
położonych na terenie gminy Lubawka. 

Kierownik Referatu Rolnictwa, OŚ,M,G i R.W. J. Martyńska odczytała 
treść projektu uchwały (załącznik nr 18 do niniejszego protokołu). 
O godzinie 1615 na obrady powrócił: S. Antoniewski A. Ptaszkowski oraz 
P. Wiktorowski.  
Radny S. Antoniewski poinformował, że na sali obrad znajduje się jakieś 
pozostawione urządzenie. Obawia się, że może to być jakiś materiał wybuchowy 
i poprosił Dyrektora MGOK o usunięcie tego urządzenia.  
Radny P. Wiktorowski powiedział, że obserwuje to urządzenie i nie ma tam 
materiałów wybuchowych.  
Przewodnicząca Rady W. Zabiegło zapytała do kogo należy ten przedmiot. 
Radny S. Antoniewski odpowiedział, że nie wie i poprosił o usunięcie tego 
przedmiotu z sali. 
Radny P. Wiktorowski powiedział, że to jest urządzenie, które rejestruje 
obrady Sesji. 
Przewodnicząca Rady W. Zabiegło poprosiła Radcę Prawnego Annę Król 
o wsparcie. 
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Radca Prawny Urzędu Anna Król powiedziała, że urządzenie, które zostało 
porzucone powinno zostać zabezpieczone. 
Dyrektor MGOK w Lubawce zabezpieczył przedmiotowe urządzenie.  
Wiceprzewodnicząca Rady E. Garbień  zapytała, czy są uwagi i pytania do 
przedstawionej uchwały. Pytań i uwag nie zgłoszono. Zarządziła głosowanie. 

 

Na wniosek Wiceprzewodniczącej Rady E. Garbień, Rada Miejska 
w głosowaniu jawnym w obecności 13 radnych 13 głosami „za” przy 0 głosach  
przeciwnych” oraz 0 głosach  „wstrzymujących” - jednogłośnie podjęła uchwałę 
Nr XV/327/17 w sprawie zmiany uchwały Nr I/127/16 Rady Miejskiej 
w Lubawce z dnia 28 stycznia 2016 roku w sprawie uchwalenia regulaminu 
targowisk położonych na terenie gminy Lubawka”. 

12)   wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy na czas 
oznaczony do 3 lat, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość. 

Kierownik Referatu Rolnictwa, OŚ,M,G i R.W. J. Martyńska odczytała 
treść projektu uchwały (załącznik nr 19 do niniejszego protokołu). 
Wiceprzewodnicząca Rady E. Garbień zapytała czy są uwagi i pytania.  
Pytań i uwag nie zgłoszono. Zarządziła głosowanie. 
Na wniosek Wiceprzewodniczącej Rady E. Garbień, Rada Miejska 
w głosowaniu jawnym w obecności 13 radnych 13 głosami „za” przy 0 głosach  
przeciwnym” oraz 0 głosach  „wstrzymujących” - podjęła  jednogłośnie uchwałę 
Nr XV/328/17 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 
dzierżawy na czas oznaczony do 3 lat, której przedmiotem jest ta sama 
nieruchomość. 

13)   uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2018 
rok. 

O godzinie 1620 obrady opuścił radny S. Antoniewski. 
Kierownik MGOPS w Lubawce Alina Lewandowska odczytała treść projektu 
uchwały (załącznik nr 20 do niniejszego protokołu). 
Wiceprzewodnicząca Rady E. Garbień  zapytała czy są uwagi i pytania. 
Pytań i uwag nie zgłoszono. Zarządziła głosowanie. 
Na wniosek Wiceprzewodniczącej Rady E. Garbień, Rada Miejska 
w głosowaniu jawnym w obecności 12 radnych 12 głosami „za” przy 0 głosach  
przeciwnym” oraz 0 głosach  „wstrzymujących”- jednogłośnie  podjęła  uchwałę 
Nr XV/329/17 w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki 
i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii 
na 2018 rok. 
O godzinie 1625 na obrady powrócił radny S. Antoniewski. 

14)  utworzenia jednostki budżetowej pod nazwą Dzienny Dom Pobytu 
„Senior+” w Lubawce oraz nadania jej statutu. 

Kierownik MGOPS w Lubawce Alina Lewandowska odczytała treść projektu 
uchwały (załącznik nr 21 do niniejszego protokołu). 
Wiceprzewodnicząca Rady E. Garbień  zapytała czy są uwagi i pytania.  
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Pytań i uwag nie zgłoszono. Zarządziła głosowanie. 
Na wniosek Wiceprzewodniczącej Rady E. Garbień, Rada Miejska 
w głosowaniu jawnym w obecności 13 radnych 13 głosami „za” przy 0 głosach 
„przeciwnych”oraz 0 głosach „wstrzymujących”- jednogłośnie podjęła uchwałę 
Nr XV/330/17 w sprawie utworzenia jednostki budżetowej pod nazwą Dzienny 
Dom Pobytu „Senior+” w Lubawce oraz nadania jej statutu”. 

15)  połączenia Dziennego Domu Pobytu „Senior+” w Lubawce z Miejsko-
Gminnym Ośrodkiem Pomocy Społecznej w Lubawce. 

Kierownik MGOPS w Lubawce Alina Lewandowska odczytała treść projektu 
uchwały (załącznik nr 22 do niniejszego protokołu). 
Wiceprzewodnicząca Rady E. Garbień  zapytała czy są uwagi i pytania.  
Pytań i uwag nie zgłoszono. Zarządziła głosowanie. 
Na wniosek Wiceprzewodniczącej Rady E. Garbień, Rada Miejska 
w głosowaniu jawnym w obecności 13 radnych 13 głosami „za” przy 0 głosach 
„przeciwnych”oraz 0 głosach „wstrzymujących”- jednogłośnie podjęła uchwałę 
Nr XV/331/17 w sprawie połączenia Dziennego Domu Pobytu „Senior+” 
w Lubawce z Miejsko-Gminnym Ośrodkiem Pomocy Społecznej w Lubawce”. 

16)  zmiany Uchwały Nr I/232/17 Rady Miejskiej w Lubawce z dnia 26 
stycznia uchwała w sprawie nadania statutu Miejsko-Gminnemu 
Ośrodkowi Pomocy Społecznej w Lubawce. 

Kierownik MGOPS w Lubawce Alina Lewandowska odczytała treść projektu 
uchwały (załącznik nr 23 do niniejszego protokołu). 
Wiceprzewodnicząca Rady E. Garbień  zapytała czy są uwagi i pytania. 
Pytań i uwag nie zgłoszono. Zarządziła głosowanie. 
Na wniosek Wiceprzewodniczącej Rady E. Garbień,  Rada Miejska 
w głosowaniu jawnym w obecności 13 radnych 13 głosami „za” przy 0 głosach 
„przeciwnych”oraz 0 głosach  „wstrzymujących”- jednogłośnie podjęła uchwałę 
Nr XV/332/17 w sprawie zmiany Uchwały Nr I/232/17 Rady Miejskiej 
w Lubawce z dnia 26 stycznia uchwała w sprawie nadania statutu Miejsko-
Gminnemu Ośrodkowi Pomocy Społecznej w Lubawce. 

17)  określenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt 
w Dziennym Domu Pobytu „ Senior +” w Lubawce, działającego 
w ramach Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Lubawce. 

Kierownik MGOPS w Lubawce Alina Lewandowska odczytała treść projektu 
uchwały (załącznik nr 24 do niniejszego protokołu). 
Wiceprzewodnicząca Rady E. Garbień  zapytała czy są uwagi i pytania.  
Pytań i uwag nie zgłoszono. Zarządziła głosowanie. 
Na wniosek Wiceprzewodniczącej Rady E. Garbień, Rada Miejska 
w głosowaniu jawnym w obecności 13 radnych 13 głosami „za” przy  0  głosach
„przeciwnych”oraz 0  głosach „wstrzymujących”  jednogłośnie podjęła uchwałę 
Nr XV/333/17 w sprawie określenia szczegółowych zasad ponoszenia 
odpłatności za pobyt w Dziennym Domu Pobytu „ Senior +” w Lubawce, 
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działającego w ramach Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 
w Lubawce. 

18)  zmiany Uchwały Nr XIV/314/17 Rady Miejskiej w Lubawce w sprawie 
określenia wzorów  informacji i deklaracji na podatek od nieruchomości, 
na podatek rolny i podatek leśny. 

Skarbnik Gminy Monika Stanek-Gamoń odczytała treść projektu uchwały 
(załącznik nr 25 do niniejszego protokołu). 
Wiceprzewodnicząca Rady E. Garbień zapytała, czy są uwagi i pytania.  
Pytań i uwag nie zgłoszono. Zarządziła głosowanie. 
Na wniosek Wiceprzewodniczącej Rady E. Garbień, Rada Miejska 
w głosowaniu jawnym w obecności 13 radnych 13 głosami „za” przy  0  głosach
„przeciwnych”oraz 0  głosach „wstrzymujących”  jednogłośnie podjęła uchwałę 
Nr XV/314/17 Rady Miejskiej w Lubawce w sprawie określenia wzorów  
informacji i deklaracji na podatek od nieruchomości, na podatek rolny i podatek 
leśny. 
Przerwa w obradach od godziny 1650 do godziny 1655. 
 

Ad.9.  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych 
Przewodnicząca Rady W. Zabiegło podziękowała Burmistrzowi Miasta Ewie 
Kocemba. Wiceburmistrz Bożenie Kończak, jednostkom organizacyjnym,  
pracownikom Urzędu Miasta, Pani Mecenas Annie Król, zaproszonym gościom 
za wkład i nieocenioną pomoc w realizacji obowiązków statutowych Rady. 
Podziękowała też mediom za uczestnictwo w Sesjach Rady Miejskiej. 
Burmistrz Miasta E. Kocemba podziękowała MGOK w Lubawce,  MGOPS 
w Lubawce,  SP ZOZ w Lubawce,  Spółce „Sanikom, ZGM w Lubawce za cały 
rok pracy. Powiedziała, że wszyscy przyczynili się do tego, że ten rok zamyka 
się w takim dobrym stanie. 
Przewodnicząca Rady W. Zabiegło odczytała: 

 odpowiedź z GDDKiA na interpretację radnego A. Sarzyńskiego 
(załącznik Nr 26 do niniejszego protokołu),  

 odpowiedź na zapytania radnych z XIV Sesji Rady Miejskiej (załącznik 
Nr 27 do niniejszego protokołu).  

 wniosek Komisji Rewizyjnej w sprawie wykonania niezależnej opinii 
biegłego w zakresie oceny warstw wegetacyjnych i warstwy 
konstrukcyjnej boiska na stadionie w Lubawce (załącznik Nr 28 do 
niniejszego protokołu).  

 odpowiedź Burmistrza Miasta E. Kocemba na wniosek Komisji 
Rewizyjnej (załącznik Nr 29 do niniejszego protokołu).  

Dyrektor ZSP w Lubawce Arkadiusz Rzepka powiedział, że radna Iwona 
Dereń w dniu dzisiejszym uzyskała tytuł nauczyciela dyplomowanego i złożył 
Pani Iwonie Dereń gratulacje.  
Następnie odpowiedział Radnemu M. Głód, że już podczas konkursu na 
Dyrektora ZSP w Lubawce deklarował  inicjatywę podjęcia i zorganizowania 
w ZSP w Lubawce klasy sportowej. Gmina Lubawka posiada fantastyczne 
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obiekty sportowe i należy to wykorzystać.  Powiedział, że uczyni wszystko, co 
tylko jest możliwe aby taka klasę powołać. Jednakże utworzenie klasy sportowej 
związane jest z możliwościami finansowymi Gminy i Zespołu Szkół 
Publicznych.  Rozważa również  stworzyć klasę mundurową. 
W imieniu swoim i grona pedagogicznego złożył życzenia Noworoczne Pani 
Burmistrz, pracownikom Urzędu Miasta, radnym oraz telewidzom. 
Radna Powiatowa Halina Włodarczyk odpowiedziała, radnej Ewie Garbień, 
że sprawę naprawy chodnika w Chełmsku Śląskim przekaże pracownikom 
Starostwa Powiatowego. Podziękowała też Burmistrzowi Miasta E. Kocemba, 
Przewodniczącej Rady W. Zabiegło oraz pracownikom Urzędu Miasta za bardzo 
dobrą współpracę. Następnie odczytała życzenia od Pani Minister Marzeny 
Machałaek.  
 

Ad.10. Sprawy różne, wolne wnioski i informacje 
Przewodniczący KSSiR Radny S. Antoniewski zaproponował aby w 2018 
roku Komisje Rady obradowały w ramach połączonych Komisji i przedstawił 
wspólny plan pracy Komisji Spraw Społecznych i Rolnictwa oraz Komisji 
Rozwoju i Budżetu, który  opracował wspólnie z Przewodniczącym KRiB, 
Przewodniczącą Rady W. Zabiegło oraz z Przewodniczącym Komisji 
Rewizyjnej Janem Włodarczyk (załącznik Nr 30 do niniejszego protokołu).   
Na wniosek Przewodniczącej Rady W. Zabiegło, Rada Miejska w głosowaniu 
jawnym w obecności 13 radnych 13 głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych”
 oraz 0 głosach „wstrzymujących” jednogłośnie zatwierdziła wspólny plan pracy  
Komisji Spraw Społecznych i Rolnictwa  oraz Komisji Rozwoju i Budżetu. 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej J. Włodarczyk przedstawił plan pracy 
Komisji Rewizyjnej na pierwsze półrocze 2018 roku (załącznik Nr 31 do 
niniejszego protokołu). 
Na wniosek Przewodniczącej Rady W. Zabiegło, Rada Miejska w głosowaniu 
jawnym w obecności 13 radnych 13 głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych”
 oraz  0  głosach  „wstrzymujących” -  jednogłośnie  zatwierdziła  plan  pracy  
Komisji Rewizyjnej na I półrocze 2018 roku.  
Przewodnicząca Rady W. Zabiegło  przedstawiła plan  pracy  Rady Miejskiej 
na rok 2018 (załącznik Nr 32 do niniejszego protokołu).  
Na wniosek Przewodniczącej Rady W. Zabiegło, Rada Miejska w głosowaniu 
jawnym w obecności 13 radnych 13 głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych”
oraz  0  głosach  „wstrzymujących” -  jednogłośnie  zatwierdziła  plan  pracy 
Rady Miejskiej na 2018 rok. 
Radny M. Antoniszyn poinformował, że w tym roku po raz 10 została 
zorganizowana żywa szopka bożonarodzeniowa w Chełmsku Śląskim.  Zaprosił 
też mieszkańców Gminy na pochód zorganizowany z okazji Święta Trzech Króli 
i złożył wszystkim życzenia noworoczne. 
Przewodnicząca Rady W. Zabiegło w imieniu swoim i Rady Miejskiej złożyła 
wszystkim mieszkańcom najserdeczniejsze życzenia z okazji nadchodzącego 
Nowego Roku. 
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Kierownik Referatu Rolnictwa, OŚ,M,G i R.W. J. Martyńska 
poinformowała m.in., że od dnia 1 stycznia 2018 roku będą obowiązywały nowe 
zasady odbioru odpadów komunalnych. Rozporządzenie, które weszło w życie 
w miesiącu lipcu 2017 roku wprowadziło wspólny system segregacji odpadów 
na terenie całego kraju. Zmienia się forma zbiórki odpadów w gospodarstwach 
domowych. Zmiany w pierwszym etapie będą dotyczyć głównie gospodarstw 
domowych w indywidualnych budynkach mieszkalnych. Gmina będzie 
zobligowania do odbioru odpadów  papieru szkła, metali, tworzyw sztucznych, 
bio i pozostałych  w osobnych pojemnikach. W niebieskim kolorze papier, 
w zielonym szkło,  w żółtym tworzywa sztuczne i metale, a w brązowym 
odpady ulegające biodegradacji. Zachęciła mieszkańców do właściwej 
segregacji odpadów i poinformowała, że właściwa segregacja obniża koszty 
funkcjonowania systemu. 
Radny M. Głód zapytał jak często będą wywożone odpady. 
Kierownik Referatu Rolnictwa, OŚ,M,G i R.W. J. Martyńska odpowiedział, 
że system czasowy wywozu odpadów nie ulegnie zmianie.   
 

Ad.11. Zamknięcie obrad XV sesji  
Przewodnicząca Rady W. Zabiegło stwierdziła wyczerpanie porządku obrad 
i zakończyła obrady XV sesji o godz. 1735. 
 
 
 
Protokołowała i protokół sporządziła: 
Irena Warzecha  
Inspektor ds. Biura Rady 
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